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- Geachte Anonimo 

Voor u samengesteld door kritische ‘Knipselaars’ 

     met hart voor onze liefhebberij!

Want het moet maar eens gezegd worden!

- Risico vogelgriep afgenomen: landelijke maatregelen ingetrokken 
- Voorzitter KLN stopt
- Dit mochten de leden van KLN niet lezen 
- De Noordshow en de toekomst 
- Vervolg dagvaarding bestuur KLN 
- Zesde DigiShow van start!

- Hoe groener... hoe beter!

Naar aanleiding van de reeds verschenen NIEUWSBULLETIN’s 
melden meer en meer fokkers en liefhebbers zich aan om 
ook zelf NIEUWSBULLETIN te ontvangen! 
Wilt u zelf ook geïnformeerd worden? 
Een mail naar: 
Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl is voldoende!

Alle Nieuwsbul-
letin’s met inge-
zonden brieven 
en de discussies 
tussen leden 
op Facebook 
kunt u onder de 



NIEUWSBULLETIN   
voor alle Kleindierliefhebbers in Nederland.
Een groeiende groep kleindierliefhebbers tracht te voorkomen dat onze hobby door falend bestuur of wanbestuur ten onder 
gaat. Kleindierplaza op Facebook wordt sinds 2014 niet meer onderhouden en op de KLN-site worden berichten die het be-
stuur niet bevallen verwijderd. Bij gebrek aan een open discussieplatform is daarom opgericht. 
Velen weten dat het fout gaat, en laten het gebeuren! Kritiek moet daarom bespreekbaar worden! 
NIEUWSBULLETIN is een bundeling van UW berichten die u als fokkers en liefhebbers in openbare discussies op Facebookpa-
gina’s plaatste en informatie of standpunten bevatten die voor alle leden van KLN en andere kleindierliefhebbers van belang 
kunnen zijn. De opgenomen berichten zijn anoniem. Het gaat om de boodschap en niet om de boodschappers! Opgenomen 
berichten worden wel geredigeerd, maar niet van commentaar voorzien. NIEUWSBULLETIN verschijnt op onregelmatige tijd-
stippen en wordt naar de secretaris (om naar hun leden door te sturen!) van elke vereniging en speciaalclub gemaild 
(behalve naar de enkele secretarissen die zich hebben afgemeld omdat ze het niet nodig vinden hun leden te informeren).

Contact: Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl

2017-07

Geachte Anonimo,
Zonder een oordeel te willen vellen over de inhoud van 
uw “nieuwsbulletins” moet mij toch iets van het hart.
Ik ben al vele jaren een enthousiaste konijnenfokker en 
tevens lid van een kleindiervereniging, een speciaal-
club en de KLN. Dus dit Platform geeft mij ruimte om 
u als redactie (?) van dit platform mede te delen dat ik 
het zeer ongepast vind om ernstige kritiek (terecht of 
onterecht doet nog niet ter zake) en afbrekende kritiek 
te hebben op de organisatie en bestuur van de KLN.
Ik heb in mijn werkzame leven als bestuurder en direc-
tie in verschillende grote en kleine bedrijven geleerd en 
toegepast dat Anonieme kritiek uit den boze is en ook 
terzijde gelegd dient te worden. Met Anonieme kritiek 
kun je namelijk niets aanvangen, je kunt een anonieme 
criticaster niet van gefundeerde en passende repliek 
dienen. 
Het is mij gebleken dat de maker(s) van dit “platform” 
wel erg bang is/zijn om zijn (hun) naam prijs te geven 
door zelfs de site etc. om te leiden via onduidelijke ser-
vers in N-Nederland en Luxemburg(?)
Ik hoop dat in de zeer nabije toekomst op dit platform 
een gezonde discussie ontstaat waarin opbouwende kri-
tiek wordt geuit en daar waar nodig mag dat ook stevi-
ge kritiek zijn. Bedenk daarnaast dat er op een dergelijk 
forum ook positieve zaken gemeld kunnen worden. En 
wellicht ambieert u zelf een functie in het KLN bestuur, 
ook daarvan kunt u dan melding maken op uw eigen 
forum (niet anoniem natuurlijk).
Reeds in de Middeleeuwen werd een eerlijke strijd ge-
voerd met open vizier. Dat is ook in deze tijd de beste, 
de effectiefste en eerlijkste manier om een doel te be-
reiken!
Vertrouwend dat u dit schrijven niet “anoniem” op uw 
forum plaatst,
Met vriendelijke fokkersgroet,
Frans Pongers 

Reactie:
Geachte heer Pongers,
U heeft helemaal gelijk! Het is ongepast om kritiek op 
de organisatie en het bestuur van KLN te hebben!
En zeker als die anoniem is!
Maar als u goed de Nieuwsbulletin’s heeft gelezen, dan 
weet u ook, dat wat in de Nieuwsbulletin’s staat niets 
anders is dan dat, wat leden op sites plaatsen. Fokkers-
Platform neemt die discussies over, maakt deze echter 
anoniem omdat wij niet tientallen leden om toestem-
ming kunnen vragen om wat zij postten te mogen over-
nemen (hoewel posts op openbare sites ook openbaar 
zijn), en plaatst deze in de bulletin’s. Dit om de leden 
die niet op die discussiesites komen ook te informeren. 
FokkersPlatform schrijft dus zelf NIET, tenzij dat er 
expliciet onder staat! 
U velt geen oordeel, wij ook niet. Wij plaatsen slechts.
Door dat laatste te doen zijn de mensen achter Fok-
kersPlatform door het bestuur van KLN vogelvrij ver-
klaard. De redenen om anoniem te blijven zijn evident 
en meerdere keren verwoord en uitgebreid uitgelegd. 
Van omleidingen van de site is zeker geen sprake, door 
het team van FokkersPlatform is een hostingspakket 
gehuurd bij een hostingprovider in Nederland die zijn 
servers heeft staan bij UPC-Global in Wenen. Dat uw 
internetverbinding soms via Luxemburg gaat wordt 
door uw eigen internetprovider geregeld. Kan het niet 
via de ene weg dan wordt automatisch een andere route 
genomen. Het zou zelfs via Azië kunnen gaan, dit is 
een kenmerk van internet. 
Op het platform kan iedereen welke discussie dan ook 
starten of erop reageren. Ook bestuursleden, ook u!
Een ‘strijd’ dient met open vizier te gebeuren. Dat kan 
echter slechts als beide partijen eerlijke intenties heb-
ben. Helaas was (en is?) dat niet het geval bij enkele 
bestuursleden van KLN. U hoeft de bulletin’s maar 
te lezen en u weet welke zaken er verdoezeld worden 
voor de leden danwel buiten de publiciteit worden ge-
houden. 

INGEZONDEN:



Het gevolg is dat veel leden niet of onvoldoende wor-
den geïnformeerd. Deze zaken worden door leden aan-
gekaard! Het bestuur van KLN is nu zelfs voor de rech-
ter gedaagd doordat er een rechtszaak tegen het bestuur 
(niet tegen de organisatie of leden!) is aangespannen, 
iets wat in de historie van onze liefhebberij nog nooit is 
voorgekomen. De redenen daartoe heeft u op verschil-
lende sites op Facebook en ook daarna in de Nieuws-
bulletin’s kunnen lezen.De onverzoenlijke houding ten 
opzichte van kritiek wordt geïllustreerd door wat in het 
aprilnummer van Kleindier Magazine werd gepubli-
ceerd: “Kritiek, negeren of op ingaan?”

Reactie op “meneer EI”
Ringnalda stuurde Kleindier Magazine een persoonlijke 
reactie op het stuk van “meneer EI” in het aprilnummer. 
Kleindier Magazine weigerde deze ingezonden brief 
te plaatsen, zich beroepend op Art.5 lid 1d (?) van het 
redactiestatuut. Ringnalda vroeg daarom het redactie-
statuut op. Dat werd door NKP B.V. geweigerd. Maar 
dat redactiestatuut zou al sinds de fusie in 2005 moeten 
functioneren en gewoon openbaar moeten zijn... 

En positieve dingen in de Nieuwsbulletin’s aan bod la-
ten komen? Als FokkersPlatform iets signaleert of er 
materiaal over toegezonden krijgt, wordt dat gepubli-
ceerd en besteden wij daar zeker aandacht aan. 
Zo kwamen o.a. discussies over hoe we meer publiek 
op onze tentoonstellingen kunnen krijgen, de Digi-
Show en ook de voor onze hobby prachtige en leer-
zame boeken van mevr. Van Dort aan bod. 
Kortom, wij zijn het helemaal met u eens. Op uw ver-
zoek hebben wij uw brief niet anoniem gemaakt.
Met vriendelijke groet,
FokkersPlatform 

Het zou moeten garanderen, dat de redactie volledig 
onafhankelijk zonder censuur van bestuur en directie 
kan functioneren. 
Er zijn nu twijfels gerezen of dat hele redactiestatuut 
wel bestaat... liet hij FokkersPlatform weten. 
FokkersPlatform kent GEEN censuur en plaatst deze 
brief gewoon wél:

Dit mochten de leden van KLN niet lezen
Kritiek, negeren of op in-
gaan?
Dit is de titel van het 
schrijfsel van Conno 
Vlaardingerbroek in Klein-
dier Magazine van april. 
Eerst, met in herinnering 
het ‘Broodje aap verhaal’, 
dat hij indertijd als zelf 
bedacht onder eigen naam 
in Kleindier Magazine pu-
bliceerde maar wat hij in 
werkelijkheid gewoon had 
gekopieerd van een site, 
dacht ik: “Ach, hij moet weer zo nodig… 
laat maar. Wellicht is het al maanden geleden geschre-
ven en inclusief de gepikte tegeltjeswijsheden inmid-
dels al weer oud nieuws”. 
Maar mijn nieuwsgierigheid won het. 
Al lezend begon mij gaandeweg te storen, dat lezers in 
dit stuk, met instemming van de redactie die daarvoor 
een platform gaf, bewust met veel aannames en insinu-
aties worden geconfronteerd.

Risico vogelgriep afgenomen: landelijke 
maatregelen ingetrokken
Staatssecretaris Van Dam van Economische Zaken heeft 
bijna alle landelijke maatregelen tegen de verspreiding 
van vogelgriep, zoals de ophok- en afschermplicht en 
het verbod op tentoonstellingen met risico-vogels, in-
getrokken. 
De laatste uitbraak van vogelgriep in Nederland was op 
23 maart bij een hobbyhouder. 

De laatste uitbraak bij een commercieel pluimveebe-
drijf was op 25 december 2016. Ook dateert de laatst 
gevonden  besmette wilde watervogel van 15 maart. 
De landelijke maatregelen hebben ruim 5 maanden ge-
duurd.
Gaat er nu zeer intensief in Den Haag gelobbyd wor-
den om voor de toekomst het tentoonstellingsverbod 
van tafel te krijgen? Of wachten onze bestuurders ge-
laten af tot de volgende uitbraak komt...?

Voorzitter KLN stopt
Ons bereikte het bericht dat Jasper Smelt per 30 april 
stopt als voorzitter van KLN. Na de algemeen directeur 
van NKP B.V., de secretaris van KLN nu de voorzitter. 
Verlaten ze het door hen lek gemaakte zinkende schip?



Vlaardingerbroek en zijn “Fokkersplatvorm”
Na een inleiding waar elk zinnig mens het mee eens 
zal zijn komt het venijn. Nee, het is niet een stuk om 
kloven te dichten en saamhorigheid te stimuleren, het 
wakkert slechts vijandschap aan. De succesvolle DigiS-
how (de eerste digitale show op facebook in Nederland 
met in een jaar tijd zo’n 1.500 leden en met nu al haar 
6e show) wordt eerst aangevallen. Dit omdat de Digi-
Show toevallig geen idee van het bestuur was? Nee, 
natuurlijk niet, nee, maar omdat de DigiShow naar zijn 
mening een connectie met Fokkersplatform heeft (hoe-
wel Vlaardingerbroek dat consequent fokkersplatVorm 
blijft noemen...). Oh… Maar op de site van DigiShow 
staat precies welke vrijwilligers zich daarvoor inspan-
nen en er hun vrije tijd voor opofferen. En Fokkers-
platform heeft al meerdere keren aangegeven volledig 
onafhankelijk van alles en iedereen te zijn. 
Dat wordt ook in elk Nieuwsbulletin wordt vermeld. 
Wat is het probleem dan? Het lijkt er dus op, dat Vlaar-
dingerbroek niet leest, maar slechts zijn standpunten 
ventileert om het ventileren, of te insinueren. Want ook 
hij weet, dat Fokkersplatform slechts discussies, die 
leden op facebook voeren, overneemt en in de nieuws-
bulletins publiceert om ook andere leden te informeren. 
Fokkersplatform geeft daarmee de leden een platform 
om open over onze hobby, de problemen en mogelijk-
heden, te discussiëren. Zo’n platform had er naar mijn 
mening al veel eerder moeten zijn! Bewust wekt hij 
echter de indruk dat Fokkersplatform zélf schrijft, wat 
niet waar is. 
Er zijn mensen die in discussies bij reacties een like zet-
ten. Deze “sympathieën” met het “Fokkersplatvorm” 
waren voor Vlaardingerbroek het warme “spoor”… 
Hoewel het aantal in zijn vorige schrijfsels nogal vari-
eerde ontdekte onze ‘Sherlock Holmes’ nu vier mensen 
die volgens hem achter Fokkersplatform schuil gaan. 
Hij dicht hen ook direct maar een “niet warme relatie” 
met KLN toe. Is die mening gestoeld op “kritiek opvat-
ten als aanval”? Of heeft hij toch te weinig naar NCIS 
gekeken? Want man en paard worden niet genoemd. 
Anonimiteit
Was Vlaardingerbroek niet ook degene, om op mijn 
beurt ook maar eens wat te suggereren, die op facebook 
de site Hobby 2.1 startte? En, wat zijn gewoonte op 
meer sites is, na zijn keutel te hebben gelegd als een 
dief in de nacht anoniem snel weer te verdwijnen om 
de lezers met de stank te laten zitten? Het anoniem blij-
ven van degenen, die de nieuwsbulletins samenstellen, 
wordt door hem natuurlijk wél ter discussie gesteld. 
Hij noemt in dit verband een voorbeeld van hypocri-
sie… uit Fokkersplatform nr. 17… 
Een “Fokkersplatform nr. 17” heb ik nog niet gezien. 
En die nieuwsbulletins hou ik als een bok op de haver-

kist in de gaten, en daarvan is tot nu toe geen nummer 
17 gepubliceerd voor zover ik weet. Gelet op wat mij 
persoonlijk in 2015 is geflikt nadat ik zaken bij het be-
stuur aan de orde had gesteld, en gelet op de teneur van 
dit artikel van Vlaardingerbroek, is dat anoniem wil-
len blijven begrijpelijk. En hebben de mensen achter 
Fokkersplatform de redenen daarvoor niet al eens uit-
gebreid in een nieuwsbulletin uitgelegd? Maar ook dat 
zal Vlaardingerbroek wel niet hebben gelezen… 
De werkelijke boodschap
In mijn opleiding is mij ooit geleerd, dat de werkelijke 
essentie in een brief of reactie altijd na een ‘neutrale 
inleiding’ aan het eind staat. 
En die essentie is de suggestie dat verenigingen de 
nieuwsbulletins maar niet moeten doorsturen naar de 
leden vanwege “de inhoud en het taalgebruik”. 
Maar… die inhoud en dat taalgebruik is niets anders 
dan wat leden zélf op facebook plaatsen. Ook ik meng 
mij op fora regelmatig in discussies, tracht mee te den-
ken hoe we onze hobby leuker en aantrekkelijker kun-
nen maken. Benoem ook de problemen. 
Via het doorgeefluik, wat die nieuwsbulletins eigenlijk 
zijn, zie ik mijn posts en reacties af en toe weer voorbij 
komen. Vlaardingerbroek noemt die discussies ‘onge-
nuanceerd -en soms op het schofterige af-‘ en vindt het 
aantijgingen. Waar kennen we dat toch ook weer van? 
Leden die discussiëren en openbaar hun mening plaat-
sen beschuldigen van aantijgingen? Lachwekkend… 
en triest! Maar als het aan Vlaardingerbroek ligt mogen 
de leden van KLN die discussies dus niet lezen… Ze 
zouden eens wat van die discussies kunnen opsteken… 
Leven we in een dictatuur? Of is een ego zich aan het 
ontwikkelen tot een nieuwe dictator in de dop? Geluk-
kig kent Vlaardingerbroek zoals hij schrijft de “eigena-
ren” van Fokkersplatform… Het was mij onbekend dat 
er “eigenaren” waren. Als dat zo is, dan ware het nut-
tiger met die mensen in discussie te gaan… en zich ook 
eens af te vragen waardoor dat platform is ontstaan…
Nooit op de persoon, altijd op de zaak
Vlaardingerbroek heeft zich ingespannen om de oplei-
ding tot hoenderkeurmeester te herstructureren. Dat be-
tekent dat hij een man met talenten is. Daarvan hebben 
we er veel te weinig. Die opleiding na zo’n 35 jaar eens 
tegen het licht houden was een goede zaak die hem 
waardering opleverde. 
Maar dit schrijfsel met insinuaties doet 
door de onverdraagzaamheid aan die 
waardering afbreuk. 
Net als indertijd het gejatte ‘Broodje aap 
verhaal’, dat toen door een attente lezer 
in een navolgend nummer van Kleindier 
Magazine van een treffende reactie werd 
voorzien. Wellicht ook niet gelezen…? 



en hoe het bestuur van KLN daarmee omgaat...

“Nooit op de persoon, altijd op de zaak”…. Jaja… 
De werkelijkheid blijkt weer eens anders. 
Het discussiestuk “KLN op weg naar 2019” is na 
maanden op de plank te hebben gelegen nu einde-
lijk openbaar gemaakt. Het straalt moraal en ethiek 
uit. Vlaardingerbroek is er een van de schrijvers van. 
Daarin komen we de volgende zinsnede tegen: ‘Onze 
hobby is rijk voorzien van emoties. Dat vereist tact, 
goede communicatie, respectvolle omgangsvormen en 
de wil om na te denken over het eigen functioneren’. En 
verder: ‘Dat betekent het zoveel mogelijk beperken van 
haantjesgedrag, rammengeroffel en territoriumdrift’ 
en ‘ontvankelijkheid voor signalen van verschillende 
groepen in de hobby; inspanningen om te verbinden, te 
enthousiasmeren en open te communiceren’. 
Mij dunkt, dat deze theorie door hem in dit schrijfsel 
van zijn hand niet in praktijk wordt gebracht, niets bij-
draagt en onze hobby niet verder brengt. 
Het lijkt mij dat Kleindier Magazine ook niet bedoeld is 
om Vlaardingerbroek zijn ‘persoonlijke rekeningetjes’ 
te laten vereffenen. Hij kan zijn talenten dan ook beter 
in positieve zin gebruiken… en Kleindier Magazine het 
met het onderhavige stuk bevuilde papier.
We hebben iedereen nodig
Een van de contradicties bij bestuursleden van KLN en 
haar periferie is, dat ze wel empathie opeisen voor het 
eigen verhaal, maar geen enkele interesse opbrengen 
voor de mening van anderen. Wat drijft mensen toch om 
als een wilde om zich heen te slaan? Jaloezie? Angst? 
Tunnelvisie? Wat beweegt de redactie om zo’n schrijf-
sel op te nemen? Naar mijn mening voegt dit schrijfsel 
van Vlaardingerbroek niets positiefs toe in de huidige 
tijd. Een tijd waarin onze hobby zich in een uiterst kri-
tische situatie bevindt en iedereen die iets in positieve 
zin kan betekenen moet worden gemobiliseerd. 
Cognitieve dissonantie
Gelukkig zijn er nog mensen met andere standpunten 
dan die van ‘dominee’ Vlaardingerbroek, die dat in-
zien, en daarover discussiëren… 

Het omgaan met kritiek bij een gezonde organisatie... 

Als ze niet door hem geblokkeerd zijn…. zoals 14 an-
deren zoals hij schrijft… want dan leest hij dat óók niet. 
Het zegt meer over de blokkeerder dan over die 14 ge-
blokkeerden, waaronder ik, terwijl ik Vlaardingerbroek 
nauwelijks ken. Als je zoveel mensen blokkeert moet 
je wel heel erg in je eigen standpunten geloven, en… 
daarover geen discussie dulden. 
Een treffend voorbeeld van gehoorschade en cognitie-
ve dissonantie… 
De betekenis van het laatste kan Vlaardingerbroek zo 
op wikipedia terugvinden.
Hans Ringnalda



Shows moeten zijn als vroeger de Royal Show in Sto-
neleigh UK. Alles te zien wat met de boer en zijn ge-
zin te maken heeft... Bloemen, jam, eieren enz.. Alles 
wordt beoordeeld.. Daar stond een tent met kippen 
tentoongesteld, in juli, dus geen last van griep... Prins 
Charles kwam de show openen, Princess Anne deed 
dat voor de varkens. Dus hup wim lex en maxima naar 
assen halen! Hier in Nederland komt de country fair 
in Aalten qua principe in de buurt, zonder Willem en 
Max.. dkpv Dinxperlo zorgt daar voor vertegenwoordi-
gers van onze diergroepen....
Ik heb honderden shows bezocht,in de USA, in vrij-
wel alle landen van Europa, van Denemarken tot Italië 
en Spanje en van de UK, Wales, Schotland tot Bash-
kortostan in midden Rusland. Daar heb ik genoeg over 
geschreven. Je ziet wat qua periferie werkt, maar ook 
wat niet werkt. Als een show aantrekkelijk is voor een 
breder publiek komen radio en TV vanzelf. 

De Noordshow en de toekomst 
Post van Eric A.Doorn:
Tentoonstellen in de toekomst, of specifieker, Noord-
show in de toekomst. Er zijn diverse problemen die we 
als hobby hebben en het hoofd moeten bieden.
Maar er zijn ook zeker mogelijkheden. 
Denk, ontwikkel , en doe mee!
Ik zou graag van u als fokker, als liefhebber, als bezitter 
van 1 dier, als belangstellende, als potentieel belang-
stellende willen weten welke onderdelen van de show 
aangepast moeten worden, welke onderdelen toege-
voegd moeten worden.
Reacties mogen via dit bericht, maar ook via een mail-
bericht (pr@noordshow.nl) of PB. 
Meedenken en reacties worden zeer gewaardeerd.
Precies zoals Nieuwegein doorlopende verkoop maar 
er zijn bij jou in de organisatie veel. mensen die daar 
op tegen zijn maar als je groter wilt worden. moeten 
die mensen anders gaan denken dit is positief bedoeld
Ik wil niks liever dat de Nederlandse. Shows ook inter-
nationaal op de kaart komen
Wat wil je bereiken? Meer fokkers/inzenders? Of bou-
wen aan meer publiek? Met de vleesschandalen, sal-
monella en dioxine in eieren is er een publieke hang 
naar eerlijk voedsel. Ook is er een hang naar het verle-
den, een stukje nostalgie in deze maatschappij. Stands 
met “historie”, boerderij, klederdrachten, oude ploe-
gen, tractoren, motorfietsen, mandvlechten, leuke grote 
kooien die zijn aangekleed met tomen, enz. Noem maar 
wat. Er zijn tal van verenigingen die graag HUN hobby 
onder de aandacht willen brengen. Een stand om “Or-
velte” te promoten. Een nagebouwd hunebed enz enz. 
De Noordshow trekt mensen uit het noorden, graaf in 
de historie daarvan. Een sloot om te fierljeppen. Sa-
menwerking zoeken is het motto. Contacteer de Digi-
Show om een speciale “Noordshoweditie” te maken. 
Scheelt de organisatie weer veel werk. Mix dat alles 
met onze ‘kooienhobby’. En dan een verduveld inten-
sieve PR erop. Kortom, ook een stukje “kruising” met 
bijv. Aalten, maar dan binnen. En veel meer zitplekjes! 
Met mensen die rondlopen en vragen beantwoorden. 
Dan krijgt het totaal ook een aantrekkelijk educatief 
karakter. Overigens las ik deze discussie al eens in een 
van de nieuwsbulletin. Daarin stonden al aardig wat 
suggesties. Maar om dat te realiseren heb je een actie-
ve, creatieve en bevlogen ploeg nodig. Een Noordshow 
met alleen kooien zal een aflopende zaak zijn, zeker als 
AI blijft terugkomen. Speelsheid en creativiteit kan het 
nog redden. De bakens moeten verzet worden.
Helemaal eens met ...ja het kan..;-) mijn motto...af van 
de tentoonstellingen...we willen shows...!!



Dat is een opgaande spiraal, nu hebben we een neer-
gaande spiraal. Onze liefhebberij moet uit het conser-
vatieve hokjesdenken, moet angst voor veranderingen 
opzij zetten! Er komen geen duizenden bezoekers in 
rotten van vier om naar kippen, duiven of konijnen in 
kooitjes te kijken.
Maar eerst moet de dreiging van een tt-verbod bij een 
nieuwe uitbraak van vogelgriep in Den Haag afgewend 
worden! Anders kun je opzetten wat je wilt, maar dan 
valt alles in het water met alle consequenties vandien.
Is er iemand die zijn nek uit wil steken voor vernieu-
wing in onze geweldige hobby..?
Wie vraagt? Ik draai! Onze liefhebberij kan zo mooi 
zijn als we buiten ons hokje durven te gaan denken, 
te mixen met andere hobbies!

kooien zoals met tomen.. Zoals toen met de Japanse 
rassen.. Mensen die een eigen stand opzetten in combi-
natie met de speciaalclubs.. Kinder middag organiseren 
of gewoon een aantal groepen mensen uitnodigen om te 
komen kijken op een showdag..
Trainingen of een lezing geven over onderwerpen voor 
eventuele nieuwe fokkers over onze hobby..
Beetje educatie of weer bunny hop laten komen of een 
andere sport met dieren... Of loopeenden temmen met 
honden dat je zoiets presenteert.. Of mensen in ouder-
wetse klederdracht laten rond lopen voor een middag... 
Goede mensen staan op...worden niet gevraagd,. Ne-
men initiatief waar nodig en praten niet heel veel aan de 
zei lijn... Kortom...sta op wie zich daarvoor geroepen 
...er zijn vele grote namen geweest die de kar durften 
te trekken..!
Dat ligt toch een tikkie complexer. OK, stel “er staan 
mensen op” en die veranderen op eigen houtje bijvoor-
beeld de opzet van de Noordshow? Uit welke functie 
en met welke legitimiteit kunnen ze dat doen dan? Het 
bestuur “ziet ze aankomen”. Nee, dat gaat zomaar niet, 
daar is overleg en samenwerking voor nodig, en nog 
veel meer. Maar vooral moeten we durven om te den-
ken “vanuit” de mensen waarvan we de aandacht willen 
trekken, het publiek. Kijkt u eens naar de foto boven-
aan deze pagina... Denkt u dat daar veel publiek voor 
komt? Eric A. Doorn heeft gepost, er is gereageerd, hij 
(of het bestuur) kan wellicht nu wat doen.
Misschien zouden jullie de jeugd een kans moeten ge-
ven.
Dat zouden aangestelde onderzoekers zeker moeten 
onderzoeken. Nu kan ik je al vertellen dat de jeugd 
niet een interessante doelgroep is als we op deze ma-
nier doorgaan. Wil je de jeugd binnenhalen dan zal 
een groot deel via sociale media moeten plaatsvinden. 
Onze structuur en ankers komen uit de vorige eeuw en 
het contact met generatie Y zijn we kwijt. Dus eerst 
moet er echt bereidheid zijn om te willen veranderen en 
als we dat ten diepste niet willen dan kun je het wat ple-
zieriger maken met minder regels. Cijfers laten dan wel 
zien dat we langzaam ons einde tegemoet gaan. Daar 
moet je ook geen drama van maken.
Sorry maar niet interessant als je al zo er over denkt, 
dan grijp je zelf aan de kortste eind...
Ik ben een jong iemand die al een aantal jaren in een 
bestuur zit en mede daardoor bestaat onze show met 
ook hulp van van scholen...
‘t Is hoe de oudere generatie er tegen aan kijkt.. Vaak 
willen ze niks veranderen terwijl dat wel mogelijk Is en 
kan door ook samen te werken en eens te luisteren naar 
een ander en niet gelijk vooroordelen te trekken... 

Echte vrije verkoop klasse er bij waar de dieren direct 
mee mogen, hoeven ook niet gekeurd te zijn.
Ik zie het meeste in het idee wat Hans aangeeft, de show 
moet slechts een deel van het geheel zijn, een soort van 
braderie eromheen siert de boel op, plus dat bezoekers 
meer hebben om naar te kijken. Niet alleen de stands 
met dierbenodigdheden en voeders, maar ook gewoon 
streekproducten. De hal is groot genoeg. In het mid-
den kunnen de kramen opgesteld worden en eromheen 
de kooien overal, maar ook andersom kan: de braderie 
juist aan de buitenzijde van de kooien langs de wanden 
van de hal, zodat bezoekers misschien meer getriggerd 
worden om tussen de kooien door te lopen naar de kra-
men en zo krijgen ze de dieren ook meer en beter te 
zien. 
Ik denk dat je door meer let op de dierenwelzijn, streek-
producten zou kunnen laten aanbieden... 
Stukje ambachtelijke dingen zoals Winschoten doet 
met oldtimer tractoren... Dieren showen in grotere 



Wat ben ik het hartgrondig eens met de eerste 2 en laat-
ste 4 regels!!!!! En chapeau voor de 3e, 4e en 5e regel!!!
Wat zijn trouwens “aangestelde onderzoekers”? En 
door wie of wat zijn of worden die dan aangesteld? Er 
is zelfs nog nooit fundamenteel onderzoek gedaan naar 
de beweegredenen van de 800 fokkers die jaarlijks de 
handdoek in de ring gooien. Met een goede ledenadmi-
nistratie is dat een fluitje van een cent om te doen. Mits 
de onderzoekers de juiste en goed doordachte vragen 
stellen....
Ik denk als ik ff een oordeel kan trekken vaak zijn het 
oudere mensen die ziekte hebben of mensen die gewoon 
weg de financiële middelen niet meer hebben... En denk 
daarbij dat als er weinig voor leden worden gedaan dat 
ze misschien daardoor ook wel een...Meer bekijken
De jeugd is belangrijk voor de toekomst, maar (nog) 
niet als groot deel van de duizenden bezoekers die we 
trachten te trekken.
Ik ga en ging ook nooit voor de competitie, toch zie ik 
dat mijn kleinzoon heel blij is met een bekertje...
Als je echt iets organiseert voor de jeugd dan krijg je 
natuurlijk wel veel ouders en familie als bezoekers.
Klopt. Maar... wat? Wat interesseert de jeugd wat in re-
latie staat met het (vroegere) buitenleven en dieren?
Misschien dan toch met hulp van moderne media.....
Ja, de vraag is alleen hoe je dat vorm kunt geven.
We zouden het eens aan een willekeurige groep jongelui 
kunnen vragen met een vragenlijst...
Gelukkig zijn er dus genoeg ideeën om het uit te zingen 
tot ver na 2019. Negatieve ouwe brompotten negeren 
we en we gaan positief naar de toekomst! Ideeën zijn er 
zo te horen genoeg!
Hohoho... Fabio van Olst... Negatieve brompotten ne-
geren bedoel je.... Dat heeft met leeftijd niets te maken. 
Ik zie jonge bloemen met verfrissende ideeën van in de 
80 (kijk maar eens naar Kor Moree) en negatieve azijn-
zeikers van in de 40... (waarvan ik de namen niet zal 
noemen).
Haha ja je hebt gelijk...
Kijk eens wat er gebeurt bij Exoknaag en de Rodentfair. 
Ik blijf me elke keer verbazen over het aantal bezoekers. 
Laatste editie weer meer dan 3000 bezoekers voor 1 dag 
is toch niet gek. En bijna allemaal jonge lui. Nodig ze uit 
voor een orieentatie gesprek.
Zijn wel andere doelgroepen, kleine knagers en cavia’s 
hebben meer belangstelling. Maar in de kern heb je ge-
lijk. Wij zitten vastgeroest in een harnas van 50 jaar ge-
leden (ik niet overigens). We neuzelen over een al of 
niet erkennen van een kleurtje, het al of niet mogen in-

sturen door een buitenlands lid enz en ondertussen wor-
den we links en rechts ingehaald. Het blok aan ons been 
is de angst voor verandering! Veranderingsangsthazen. 
Vooral bij bestuurders. Het “voetvolk” wil misschien 
wel anders, maar als de generaals naar links wijzen 
volgt het merendeel toch maar de weg naar links.
Jij hebt nooit een harnas gehad .Kun je ook niet vast-
roesten. En ik zie iets gebeuren. Zie bvb de website van 
de NPKC. Visie welke een jaar geleden niet eens be-
spreekbaar was.
Oh... Leg eens uit voor niet ingewijden! Vooraf aan de 
komende ALV zijn er veel grote monden, en dat fok-
kersplatform publiceerde veel wat anders stiekem weg-
gemoffeld zou zijn. Maar op de ALV stemt iedereen 
weer in met de bestuursvoorstellen, daarmee het graf 
gravend van ons allemaal. Het behoefte hebben aan lei-
derschap, en daar achteraan blijven sjokken, want DIE 
weten het toch wel? Daarvoor besturen ze toch? Hoe 
anders is de realiteit...
Toen wij de EDC oprichten werd ons dat niet door ie-
dereen in dank afgenomen. Maar de bal is gaan rollen.
Binnen een jaar meer dan 60 leden en andere spec clubs 
die ons concept overnemen.
Voor niet ingewijden (niet iedereen is haren- of veren-
man): NPKC zal wel Nederlandse Polen en Kleurdwer-
gen Club zijn (?). EDC? Electronic Data Control? Ede-
sche Duiven Club?
Hebben we nog meer smaken dan haren en veren dan?
Jawel, maar het gaat om jouw afkortingen. RTFM bijv.
Wat trekt de jeugd? ..In dat opzicht kan ik alleen mijn 
jongste als voorbeeld stellen. Bijna 16. Combinatie van 
“stadsjongen” met “boerenbloed”. Als ik vraag of hij 
met mij wil naar een tt is het botweg “nee” ..saai. maar 
als ik zou zeggen er staat een mega maaimachine / trek-
ker .. er is een baan je mag er op rijden..tsjoep ,hij zit 
in de auto. Wat ik zeggen wil: als je de jeugd wil trek-
ken.. geef ze iets “te doen”. Nou lijkt mij een parcour 
uitzetten wat overdreven maar denk dat het in die hoek 
gezocht kan/moet worden. De jeugdigen zijn couchpo-
tatos.
Kijk, met een “boerenvrouw” die “verstadst” is komen 
we ook weer aardig verder. Het bestuur, resp. Eric A. 
Doorn, krijgt zo veel suggesties. Dan kijken wat haal-
baar is (geld, ruimte).
De vraag van Eric A. Doorn gaat niet specifiek om de 
jeugd. Om tentoonstellingen te blijven houden zijn 
mensen (oud en jong) dieren en geld nodig. Mensen 
en dieren zijn er wel. Mischien een paar minder als 10 
jaar geleden, maar dat is niet het probleem. Dus er moet 
meer geld worden geïnvesteerd in shows om het aan-
trekkelijke manifestaties te maken!



Klopt. Alleen kwam die jeugd hiervoor even voorbij. 
Daar refereerde ik aan. Grotere kooien. 1 dags keurin-
gen. Shows icm een marktplein. Er zijn genoeg web-
shops die bv kleding/sieraden etc verkopen die “dierge-
relateerd” zijn (denk aan t shirt bedrukkers). Nodig die 
uit om een kraam neer te zetten.
Eric A. Doorn: Ben blij verrast met bovenstaand mee-
denken. Als er nog toevoegingen of aanpassingen zijn, 
laat maar horen. Het gaat er ons met name om , om de 
Noordshow, en breder het tentoonstellingsaspect van 
onze hobby een,. toekomst te geven.
Kijk ook nog ff naar die Nieuwsbulletins, dat is nog 
niet zo lang geleden en daar stond ook een discussie in 
die ergens op een site plaatsvond.
Nog iets, ook niet onbelangrijk vlg. mij: De verkoop-
kaarten gratis en stimuleren dat er zo veel mogelijk te 
koop staat en dan direct mee kunnen nemen is ook erg 
leuk voor ( buitenlandse ) bezoekers, doordat je meer 
dieren verkoopt strijk je veel provisie op en kun je de 
verkoopkaarten gratis maken.
Als je vaststaande denkbeelden ter discussie gaat stel-
len ontstaat er plotseling veel nieuws én onverwachte 
ruimte...

Net als Einstein. Die stelde ook vragen die niemand 
stelde en week af van bestaande denkbeelden
Out of the box denken is eng en gevaarlijk.
We deden een plas en alles bleef zoals het was.
Daar hebben we de tijd niet meer voor.
Nee, voor de komende NS is beginnen met veranderen 
eigenlijk nu al te laat en voor onze hele hobby hebben 
we heel weinig tijd meer over, ik hou ivm vogelgriep 
m’n hart vast.....
Wie de dood in de ogen kijkt komt altijd met een oplos-
sing
Zo lang we vasthouden aan het idee dat we in Ned 3 
grote shows Moeten hebben concuren ze elkaar kapot. 
Ik heb het al vaker gezegd ga met elkaar om tafel en ga 
1 grote show met randgebeuren organiseren. Dan sta je 
ook mondiaal(Europees) op de kaart.
En zorg als de wiede weerga dat die fusie met de NBS 
er komt.
Mee eens. Fusie met de NBS? Die zijn wel wijzer on-
der de huidige omstandigheden en een inert bestuur.
Denk dat ik dan liever niet meer zou denken in een op-
lossing. Alles maar weer apart veren haren en duiven 
dat lijkt mij beter
Werkt niet en is niet meer te betalen, tenzij de fokkers 
veel meer willen opbrengen. Sinds 1968 is er een stre-
ven naar ‘samen’ geweest, wat door egootjes werd ver-
hinderd. Nadat de Venlose, Oosterbeekse en Zegveldse 
krijgsheren waren verdwenen lukte dat eindelijk. Maar 
de facto was het toen al te laat. Visie was deze krijgs-
heren niet gegeven, ego’s wel. En nu we voor duivels 
moeilijke beslissingen staan barricaderen door gebrek 
aan visie opnieuw ego’s een oplossing in het belang 
van de fokkers.
Denk als we shows willen houden dat er dan een heel 
andere gedachtengang moet komen dat zal betekenen 
dat de Noordshow bondsshow van de veren naar ok-
tober zou moeten gaan dan heb je nog geen last van 
vogelgriep of we moeten overgaan naar zomershows
Daarover is al vaker gediscussieerd. Zomershows ver-
gen een totaal andere benadering. Oktober? Prima. 
Blijft het fenomeen show. Dat is al 100 jaar hetzelfde. 
Ofwel postkoetsgedachte. Het is een spiraal: minder 
fokkers, minder publiek. Minder publiek, minder ge-
interesseerden, minder fokkers. Ofwel, de facilitering 
(landelijke organisatie) moet drastisch anders, maar 
het fenomeen show óók! Het rijden in een postkoets is 
leuk, maar na een dag verlang je toch naar je moderne 
auto. Als je ziek bent probeer je de beste dokter te vin-
den. Anderen vertrouwen de eerste de beste. Voor al-
lebei is iets te zeggen. En onze hobby is ernstig ziek...!

Als je zonder eigen onderzoek absoluut aanneemt dat 
wat je ziet ook de werkelijkheid is kom je nooit verder.



Maar ook het winnen van de prijs 
voor de leukste of creatiefste foto 
valt nog niet mee! 
En dan is er nog de publieksprijs... 
Op Facebook vindt u alle winnaars van de vorige Digi-
Shows terug!

Alle gekheid op een stokkie je weet dat ik veel respect 
voor je heb. Hoewel ik het niet altijd met je eens ben.
Niemand hoeft het met mij eens te zijn! Dan discussieer 
je respectvol, en wordt het eens. Of niet. Niks mis mee.
Terug naar het topic van Eric A. Doorn. Er is aardig 
wat bij elkaar gebracht in enkele dagen. Wat gaat er 
nu gebeuren? Over een maand een vergadering, daarna 
een commissie instellen, daarna die een opdracht geven 
enz? Dan zijn we minstens een half jaar verder.... Naar 
mijn idee moet er snel, of beter direct, wat gebeuren. 
Zonder mij daarmee te veroorloven op de stoel van het 
bestuur te gaan zitten. Ik kom slechts voor mijn mening 
uit. Is de NS, of onze landelijke organisatie, tot snelle 
actie cq reactie in staat? Dan hulde!!! Maar als de red-
dingsboei nog besteld moet worden met ons als fokkers 
al verdrinkend in het water dan komt die boei wel te 
laat om te overleven.
Een familie event moet het zijn.kijk naar bijv een fair 
bijv dat trekt veel mensen.er is van alles te doen voor 
jong en oud.denk aan kraampjes waar v alles te koop is, 
lokale ondernemers etc.
Misschien(?) dat een stuk van het buitenterrein gebruikt 
kan worden voor buitenactiviteiten?
Parcours voor ponyrijden?
Noordshow is volgens mij in hartje winter. Zal niet veel 
bezoekers trekken in het koude weer.

Vergeet dat hartje winter maar ff....
Nee dat is wel degelijk van belang. Je gaat niet iets op-
zetten wat bijvoorbaat al tot mislukken is gedoemd
Nee, dat klopt helemaal. Maar hou rekening met al-
ternatieven als we met onze tt’n moeten uitwijken qua 
seizoen.
Ja dat is waar maar als is nog niet van toepassing dus 
we moeten in het nu denken
Klopt. Maar het “nu” is vogelgriep in november t/m 
april en geen NS met pluimvee. Den Haag first!
En voor de jeugd: zet een patrijs Brahma, een porselein 
Sabelpoot enz in kooien, tafel met kleurpotloden en Piet 
Kroon zorgt wel voor leuke platen die ze kunnen kleu-
ren, die is daar altijd creatief in en die heeft misschien 
nog veel meer ideeën. Wat leuke prijsjes erop zetten. 
Overigens bracht de tentoonstelling van Avicultura dit 
idee voor de Haagse jeugd in het verleden al met succes 
in praktijk! Als hoofdredacteur van het blad Avicultura 
zette ik altijd de mooiste bij het verslag van de show. 
Overigens gingen de “Dommelanders” in België al 
een nieuwe richting in, nl door dieren te exposeren om 
te laten zien, dus zonder het competitie-element. Met 
de periferie (bijv. het ganzenorkest) trok het in Kleine 
Brogel enorm veel publiek. Een andere manier van 
denken... 

Vervolg dagvaarding bestuur KLN
Als vervolg op “Bestuur van KLN voor de rechter ge-
daagd!” uit Nieuwsbulletin 2017 - 06 werd Fokkers-
Platform op 28 april geïnformeerd, dat de uitgebrachte 
dagvaarding in de zaak die is aangespannen tegen het 
bestuur van KLN betreffende onrechtmatig handelen 
naar de Rechtbank is gezonden. 

Zesde DigiShow van start!
De 5e DigiShow is geklasseerd. 
Alle winnaars heb-
ben een fraaie certifi-
caat gekregen. 
Op 1 mei start de zes-
de DigiShow. Doe 
mee! Het lijkt mak-
kelijker dan het is... 
De combinatie van 
een ‘perfect’ dier’ 
met een ‘perfecte 
foto’ is knap moei-
lijker dan menigeen 
denkt! 
DigiShow heeft ook 
een jeugdklasse en 
een vrije klasse! 

De eerste zitting is op 10 mei 2017.
Dit betreft een schriftelijke zitting.
Daar gaan de eerste duizenden euro’s van de fok-
kers... De teller zal door advocaatkosten, reiskosten 
en dinerkosten van de bestuursleden voor overleg etc 
nu al ongeveer op 1€ per lid staan... (FP).



directe democratie en transparantie!

Het HB
- had adequaat op signalen van haar leden met betrek - 
 king tot RHD(2) kunnen anticiperen
- had de RHD(2)-problematiek op tijd en actief in kaart  
 kunnen brengen 
- had eerder kunnen overleggen met de UvU, vaccinfa - 
 brikanten danwel DA-organisatie(s) met betrek- 
 king tot RHD(2)
- had in het afgelopen jaar met betrekking tot RHD(2)  
 informatie bij haar leden in kunnen winnen wat  
 de wensen waren
- had met betrekking tot RHD(2) eerder besluiten kun- 
 nen nemen en beleid kunnen ontwikkelen 

(Dit is, hoewel te laat, sinds 5 augustus in uitvoering)

Maar er is nog veel meer te doen voor het HB...
Een ‘to do’-lijstje voor het HB met items in 
willekeurige volgorde. Het HB kan/moet:
- door inventarisering op de voet volgen hoe groot de schade 
 is doordat fokkers stoppen of minder inzenden door 
 het moeten enten tegen RHD(2)

Hoe groener... hoe beter!

- haar financiën op orde brengen
- de leden over 2015 en voor 2016 en 2017 financieel trans- 
 parant uitsluitsel geven over baten en vooral lasten

- een digitale standaard ontwikkelen/laten ontwikkelen
- onderzoeken of een digitale versie van Kleindier Magazine 
 haalbaar is
- een digitaal tatoeëersysteem ontwikkelen/laten ontwikkelen
- de reglementen op orde brengen
- ervoor zorgen dat er een onafhankelijke commissie Geschillen en 
 Juridische Zaken gaat functioneren

- NKP BV onder scherpe controle brengen
- een onafhankelijk nderzoek toelaten naar fraude en corruptie 
 bij NKP BV vanaf 2011
- de leden een exploitatie-overzicht van BoerenVee geven
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar de handel en wandel 
 van het HB vanaf 2011
- de lopende fraudezaak (NKB) na ca. 10 jaar eens met een voor   
 de leden positief financieel resultaat afsluiten
- de eisen in de hoenderstandaard met genetische mogelijkheden   
 in overeenstemming brengen
- een professioneel extern gericht PR-beleid gaan voeren
- de (snelheid van de) communicatie naar de leden beter ont-  
 wikkelen
- de FB pagina Kleindierplaza op orde brengen en onderhouden
- stoppen met censuur in Kleindier Magazine
- stoppen met censuur op de website van KLN
- meer energie in de poging tot fusie met de NBS steken
- door de ALV aangenomen voorstellen die in strijd zijn met de   
 statuten herroepen
- de organisatie(schijven)structuur in het kader van meer directe 
 democratie her-ijken
- het stemgedrag van de afgevaardigden in de ALV per vereniging 
 publiceren
- voor vacatures in het HB open sollicitatieprocedures instellen
- HB-leden per jaar ‘afrekenen’ op de resultaten van hun  
 functioneren
- onderzoeken of een ‘ambtelijk secretaris’ een haalbare optie is

Voorlopig moeten we er nog van uitgaan dat door de bezetting 
het HB haar taak qua kennis en kunde (nog) niet aankan. 

 houdt in het belang van alle fokkers en lief-
hebbers kritisch een vinger aan de pols, in de verwachting dat 
deze lijst binnen korte tijd helemaal ‘groen’ zal zijn geworden.Met elkaar naar

- de ICT op orde (laten) brengen
- een digitale nieuwsbrief voor de leden ontwikkelen/laten  
 ontwikkelen


